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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2016. január 13-ai, rendkívüli, 

nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti nagyterem 

 

Jelen volt: Székely Antal elnök, Farnadi Lászlóné, Jugovics József, dr. Mátics 

István, Molnár István, Orbán Ferenc bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Szabó Mihály bizottsági tag 

 

Meghívottként jelen volt: a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 óra 3 perckor megnyitotta. 

Köszöntötte az új bizottsági tagot, Farnadi Lászlónét. 

Felkérésére a jelenlévő Baráth Domonkos, az Önkormányzati Szociális Szolgálat új igazgatója 

bemutatkozott a bizottságnak.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy a meghívóban szereplő napirendet egészítsék ki és zárt ülés keretében a városi 

ösztöndíjjal és az utazási támogatással kapcsolatos kérelmeket tárgyalják meg.  

 

Miután kérdés, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

1/2016. (I.13.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

2016. január 13-ai, rendkívüli ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A 2016. évi költségvetés MOSB-ot érintő tételeinek egyeztetése/vitája 

Zárt ülés: 

2. Városi ösztöndíjjal és az utazási támogatással kapcsolatos kérelmek elbírálása 

 

Felelős: Székely Antal elnök 
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1. NAPIRENDI PONT:  A 2016. évi költségvetés MOSB-ot érintő tételeinek egyeztetése/vitája 

  

 

Székely Antal elnök felkérésére Takács Tímea, az OKSZIK igazgatója a költségvetési sorokat 

egészítette ki a 2016. évi ünnepségek, jeles napok, rendezvények kapcsán. Elmondta, hogy a 

rendezvény-tervezetet 2015. december 15-én a Képviselő-testület elfogadta. Tájékoztatta a 

jelenlévőket, hogy a tervezetben szerepelő előadók, művészek változhatnak. Példaként a Quimby 

zenekart említette, akit augusztus 20-ára szerettek volna meghívni, de 6,5 M Ft-os fellépési díjat kér az 

együttes. Ez pedig nem fért bele a költségvetésükbe.  

 

16 óra 6 perckor Papp Péter, a Pénzügyi Bizottság elnöke megérkezett a bizottság ülésére. 

 

Takács Tímea igazgató ezt követően tételesen ismertette rendezvénytervüket és az abban lévő 

módosításokat. Január 22-én, a Magyar Kultúra Napja alkalmából Józsa Judit keramikus művész nem 

tud eljönni, helyette Kerekes György tűz-zománc kiállításával lesz itt. A Grecsó-Kollár est előadásra 

kerül, illetve átadásra kerülnek „Oroszlány város kultúrájáért” emlékplakettek, melynek átadásában 

Rajnai Gábor alpolgármester úr fog közreműködni. Itt a tervezett költségekhez képest kb. a felére 

tudják szorítani a kiadásokat. 

Február 25-én lesz a Kommunizmus Áldozatainak Emléknapja. Filmvetítést terveznek az iskolákkal 

közös szervezésben. Szeretnék a filmet a gimnázium nagytermében vetíteni és ott megemlékezni. Az 

általános iskolákkal is egyeztetni kell arról, hol tudják ezt a filmet megnézni a diákok. 

Március 15-én jönnek a komáromi színházból, illetve a „Kik érted haltak Szent világszabadság” című 

kiállítás is megrendezésre kerül. A koszorúzás időpontját az önkormányzattal fogják egyeztetni. 

A Színházi világnapnál változás történt. Március 27-e húsvét vasárnap, ezért vagy előtte, vagy utána 

egy héttel tartják meg. A Karamazov testvéreket fogják meghívni, mert a Kassai Nemzeti Színház 1,5 

M Ft + Áfa összegért vállalná a fellépést. A színház világnapja alkalmából szeretnének egy ifjúsági 

színházat előkészíteni a gimnáziummal közösen. Vélhetően ennél a rendezvénynél is tudnak költséget 

csökkenteni. 

Április 11-én, a Költészet Napja alkalmából a versmondást szeretnék megtartani. A járási vers- és 

prózamondó versenyt megtartják, ígéretet kaptak a támogatásra a Rákóczi Szövetségtől, a MEASZ-tól 

és az OBK-tól. Jakubecz László szóban vállalta az előadást. 

Április 15-én, a Holokauszt Emléknapon az Oroszlányi József Attila Általános Iskolával közös 

emlékműsort terveznek.  

Április 28-án a Tánc Világnapja alkalmából szeretnének egy dunántúli néptánctalálkozót megrendezni, 

melynek fővédnöke Gábor Klára lesz.  

Május 1-jén a Csurgó zenekar, játszóház, kézműveskedés a tervezett program. Peter Srámek és Balázs 

Pali vállalta a koncertet, a Punnami Massiff fellépése kérdőjeles, ez a költségvetéstől függ. Igyekeztek 

minden réteget megcélozni a programokkal. 

Május 9-e Európa Nap. A helyi Bránicska gyermek néptánc együttessel megbeszélték a fellépést, a 

költségvetéstől függ, de valószínűleg a Budafolk Band és Zombori Zenekar el tud jönni.  

Május 29-e a Magyar Hősök Napja. „Az utolsó töltényig” címmel szerveznek kiállítást közösen a 

Rákóczi Szövetséggel. 

Május utolsó vasárnapja gyereknap. Május 28-án, szombaton tartják meg. A Kaláka együttessel 

egyeztetnek, a többi program a tervezet szerint megvalósul. Játszóházat, illetve ugráló várat is 

szeretnének lekötni. 

Június 4-e a Nemzeti Összetartozás Napja. Csáky Pál elvállalta a szónoklatot és a lévai Juhász Gyula 

Irodalmi Színpad is elvállalta a fellépést.  

Június 18-19-én szeretnék megrendezni az Oroszlányi Kerékpáros Teljesítménytúrát és Kulturális 

Fesztivált. Ezt február végén el kell kezdeni szervezni, be kell vonni a többi társszervezetet is.  

Az augusztus 20-ai fellépés kapcsán a Quimby helyett a Lord, illetve a Karthago zenekarral 

egyezkednek. Jelezte, hogy az intézmény tetejéről nem lehet a tüzijátékot fellőni. A költségvetésben 

szerepel ez a tétel, hiszen valakit terhelni fog. Szó volt arról, hogy esetleg a tűzoltók rendezik a 

tüzijátékot.  
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Október 1-jén  lesz a Zene Világnapja. Bogár Ildikó, a Fénnyel festők fotóklub tagja. Neki vannak 

zenéhez kapcsolódó képei, ebből szeretnének kiállítást rendezni. Miklósa Erika művésznővel 

egyeztetnek. 

Október 5-én lesz az Idősek Világnapja. Bognár Gyula fog tartani önálló énekes estet, illetve helyi 

csoportok lépnek fel.  

Október 6-a az Aradi Vértanúk Emléknapja. Hermann Róbert történész fog előadást tartani. 

Október 23-án ünnepeljük az 56-os forradalmat. Valamelyik helyi iskola diákjait szeretnék felkérni 

egy előadásra. A gimnáziumban mindig nagyon jó előadások szoktak születni. 

November 25-e a Szovjetunióba hurcolt magyar politikai rabok és kényszermunkások emléknapja. 

Kun Miklós történészt, egyetemi tanárt, valamint Boráros Imre színészművészt kérték fel előadásra.  

Az Adventi Népdalköri Találkozó 26. alkalommal lesz, közösen szervezik a Bányász Népdalkörrel 

együtt.  

A II. Adventi vásár és kulturális programsorozat kapcsán tartottak egy megbeszélés. Az volt a kérése, 

hogy péntek-szombat-vasárnapra sűrítsék be, viszont akkor péntektől vasárnapig a teljes tér legyen az 

intézményé. Ehhez el kell kezdeni szervezni a vásárosokat. 

December 30-a az előszilveszter. Zenei produkciók: Trapper Band, a Halott pénz vagy a Well Hello, 

illetve Gönczi Gábor és a Smile. Ezt követően tüzijáték. 

 

Papp Péter PB elnök kérdése az volt, hogy a tavalyi évben az aradi vértanúkról való megemlékezés 

miért lett eltolva egy nappal és miért nem a napján tartotta a város?  

Véleménye az volt, hogy a holokauszt megemlékezést ne általános iskolásokkal csinálják. Nem is értik 

még ezt.  

 

Takács Tímea igazgató elmondta, hogy az Aradi Vértanúk Napja tudomása szerint azért lett eltolva, 

mert az előadó, Kedves Gyula történész nem ért rá.  

 

Papp Péter PB elnök véleménye szerint az állami ünnep az állami ünnep. Ne tolják el a 

megemlékezést egy nappal egy előadó kedvéért.  

 

Székely Antal elnök egyetértett ezzel. 

 

Takács Tímea igazgató a Holokauszt Emléknapja kapcsán jelezte, hogy Szűcs József lesz az előadó, 

közösen szervezik a József Attila Általános Iskolával. 

 

Tóth Gábor igazgató hozzátette, hogy Szűcs Józsefnek olyan drámajátéka van, amibe a felsősöket be 

lehet vonni. 

 

Székely Antal elnök a Bányász Nap kapcsán jelezte, hogy 2016-ban nem lesz olyan cég, amelyik 

tudná szponzorálni a rendezvényt, a szakszervezetektől, illetve az MVM Zrt.-től sem fognak 

jelentősebb segítséget kapni. A rendezvény költsége kb. 8-10 M Ft lesz. A városnak kell megtalálni rá 

a forrást, illetve kitalálni a programokat. 

 

Benyiczki Ágota intézményvezető kérdésére - Ki fogja szervezni a Pedagógus Napot? A KLIK vagy 

a város? – Székely Antal elnök javasolta, hogy a szakszervezetek és az intézmények közösen 

szervezzék meg. Hozzátette, hogy a Semmelweis Nap sem szerepel a rendezvénytervben. Nyilván, ha 

megszervezik ezeket a rendezvényeket, akkor támogatni fogja a város. 

 

Dr. Radványiné Varga Andrea igazgató jelezte, hogy a gimnáziumban adott a tér és a hely. A fő 

gond a Pedagógus Nap megszervezésével, hogy az intézmények egy része a KLIK-hez tartozik, másik 

része nem. Javasolta, hogy fogjanak össze. Kérte, hogy valamennyi költség tervezésre kerüljön a város 

részéről, a másik részét pedig közvetíti a KLIK felé.  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag felvetette, hogy előszilveszter helyett szilvesztert rendezzen a város. 

És annak más költségvetése is lenne. 
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Papp Péter PB elnök elmondta, hogy 6 éve előszilvesztert szerveznek, amely teltházas rendezvény. 

 

Takács Tímea igazgató elmondta, hogy a szilveszter megszervezése költségvetésben biztos, hogy 

nagyobb tételt jelent, mint az előszilveszter, és hamar le kell kötni a fellépőket is. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az OKSZIK programtervéről és a hozzá kapcsolódó költségvetési 

javaslatról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével 6 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

2/2016. (I.13.) MOSB határozata 

az OKSZIK 2016. évi programtervéről és költségvetési javaslatáról  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az OKSZIK 2016. évi programtervét és annak tervezett 

költségvetését. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Tóth Gábor igazgató kérdésére – Az elmúlt évhez hasonlóan tervezve lett-e a pedagógusok 

elismerése - Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a 6. táblában szerepel az átadott 

pénzeszközöknél. 

 

Ezt követően a jelenlévők Tóth Gábor igazgató felvetésére az elismerés kifizetési módjáról egyeztettek.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak a 2016. évi költségvetés MOSB-ot érintő tételeiről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével 6 igen szavazattal meghozta az 

alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

3/2016. (I.13.) MOSB határozata 

a 2016. évi költségvetés tervezetéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 2016. évi költségvetés tervezetét. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 39 

perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

 K.m.f. 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

 

  Kelemen Gabriella  

  jegyzőkönyvvezető 


